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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 17/2014 
Caràcter: ordinària 
Data: 27 de maig de 2014 
Horari: 18:30 h a 19:45 h 
Lloc: auditori del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Ana Carrasco Serrano, presidenta 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Carmen Lazaro Tabalante, tècnica de Drets Civils i Ciutadania 
Maribel Rodriguez Rivero, agent antirumors de Sabadell 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Emila Fernandez Romero, vocal de les entitats culturals 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup d’entitats altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Juan Carlos RegaladoGallego, vocal de l’AV  de Poblenou de la Salut 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Memòria del Síndic de Greuges 2013. 
3. Teixint la convivència: xarxa antirumors de Sabadell. 
4. Ratificació o renovació del representant al Consell de Salut. 
5. Informació dels consells sectorials. 
6. Comunicacions.  
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta d’aquest ple del 27 de maig de 
2014, la senyora Anna Carrasco Serrano,  declara oberta la sessió, tot i que ho fa amb 
caràcter informatiu, atès que en aquell moment es va considerar que no hi havia quòrum. La 
regidora Ana Carrasco  dóna la benvinguda als vocals i disculpa el Sr. Crisitan Sánchez que 
per motius d’agenda no podrà assistir.  
 
  
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
L’aprovació de l’acta de la sessió anterior, del dia 18 de març, queda pendent pel 
següent ple, atès que en aquell moment, van considerar que no hi havia quòrum. 

 
 
2. Memòria del Síndic de Greuges 2013 

 
La Sra. Ana Carrasco dóna la benvinguda al senyor Josep Escartín, síndic de greuges 
municipal de Sabadell, que ens fa saber que ens ha vingut a explicar els aspectes de la 
memòria de l’any 2013. 
 
Expressa que en general el Síndic ha atès 1.129 persones i que els canals d’entrada al 
Síndic han estat personals o bé per correu electrònic. D’aquests 183 expedients eren 
recomanacions a l’Ajuntament, de les quals el 50% han estat acceptades. 
 
Pel que fa el districte 7, els temes més recurrents han estat: habitatge, urbanisme, i en 
relació al centre cívic de Torre-romeu. 
També assenyalar que és el districte que menys queixes rebem, representen només 
8%.  
 
Per últim ens informa de l’equip tècnic que treballa al síndic que està format per dos 
funcionaries, una advocada i l’altre administrativa i Sr. Josep Escartín.  El càrrec que 
exerceix el síndic no es retribuït i només percep en concepte de dietes i desplaçaments. 
La partida que tenen assignada no la van gastar tota i per tan van retornar els diners 
sobrants. 
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S’obre el torn de paraules: 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal entitats culturals, pregunta la capacitat de decidir del 
síndic. 
El Sr. Josep Escartín  comenta que les seves decisions no són vinculants. 
 
La regidora dóna les gràcies per la intervenció. 
 
 

3. Teixint la convivència: xarxa antirumors de Sabadell 
 

Pren la paraula el Sra. Carmen Lazaro Tabalante, tècnica de Drets Civils. 
 
L’Ajuntament de Sabadell, mitjançant la Regidoria de Drets Civils i Ciutadania, a inicis 
de 2013 engega el projecte Xarxa Antirumors vers la Població Estrangera amb l’objectiu 
de: identificar i analitzar els principals estereotips i falsos rumors que circulen 
relacionats amb aquest col·lectiu, recopilant informació objectiva i rigorosa que ajudi a 
desmentir-los; construir una xarxa d’actors socials ”Agents Antirumors” per combatre’ls, 
dissenyant i implementant una estratègia de sensibilització a mitjà i llarg termini. Les 
fases del projecte preveuen: la diagnosi i detecció dels rumors, l’elaboració d’un 
argument i contrarumors, la constitució d’una  xarxa antitumor i la implementació d’una 
campanya per sensibilitzar la ciutadania en la lluita contra els rumors. 
 
La Xarxa Antirumors forma part de la estratègia global: “ ESTRATÈGIA ANTIRUMORS 
PER PREVENIR EL RACISME” que es duu a terme conjuntament amb altres 10 ciutats 
europees.  
 
El projecte és impulsat pel Consell Europeu i cofinançat per la Comissió Europea. 
 
Què fa la Xarxa: 
 

• Forma a persones per esdevenir agents antirumors,  
• Accions/dinàmiques antirumors al carrer 
• Taller i activitats  
• Elaboració i distribució de material antirumors 
• Difusió de campanyes informatives  
• Presència en els mitjans de comunicació 

 
Hi pot participar totes les persones i entitats amb ganes de posar el seu granet de sorra 
a favor de la convivència intercultural i d’enriquir-se amb les aportacions de tothom. 

 
Per formar part de la campanya, ser agent antirumor o adherir-te com a entitat, t’has de 
posar en contacte mitjançant l’adreça electrònica: dretscivils@ajsabadell.cat, indicant a 
l’assumpte “agent antirumor”. 
 
Pren la paraula la Sra. Mabel, que actualment rep la formació del curs. Ens fa saber que 
es dóna en un grup 30  persones aproximadament amb diversitat d’edats i ètnies. 
Exposa que les classes són molt dinàmiques i enriquidores.  
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La regidora pensa que és un projecte molt important i encara més el fet que els 
ciutadans s’impliquin amb la ciutat.  Agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 
 
El Sr. Houcine Karazi El Hach, vocal entitats culturals, comenta que un dels rumors que 
més ha sentit és que la població estrangera no paguen impostos, sobretot els xinesos. 
També comenta que el tríptic de la festa de la diversitat no surten representats els 
musulmans. 
 
La regidora comenta que aquest rumor va ser tan fort que fins i tot l’Ajuntament de 
Sabadell es va plantejar com poder desmentir-ho. Poder ensenyar algun tipus de 
document per acreditar-ho però que  no fos il·lícit. En relació amb la festa li fa saber que 
aquest any no s’ha fet, és la coordinadora qui s’encarrega de fer la publicitat no 
l’Ajuntament de Sabadell. 
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, diu que molts comentaris es 
podrien evitar si per exemple s’integressin més les poblacions estrangeres, com per 
exemple que formessin part de l’Associació de veïns,  participéssim més activament 
amb el barri, anessin a les assemblees... Pensa que la majoria de comunitats es 
tanquen. 
 
La regidora pensa que és molt important que les comunitats s’integrin però pensa que 
ha de ser un treball conjunt de les dos parts perquè això passi. 
 
La regidora dóna les gràcies per la intervenció. 
 
 

4. Ratificació o renovació del representant al Consell de Salut 
 

La regidora posposa el punt pel pròxim ple ja que no està present la vocal del consell de 
salut.  

 
 
5. Informació dels consells sectorials 
 

La regidora posposa el punt pel pròxim ple ja que no estan presents els vocals dels 
consells sectorials. 
 
 

6. Comunicacions  
 
Seguidament pren la paraula el Sr. Barea, que informa dels següents punts:  
 
En relació tema  de la TUS que per tal de donar servei a l’entitat Antendis i aquell tram 
de polígon a partir del dilluns dia 2 de juny es prolongarà el servei de la línia 4 a Can 
Roqueta fins a l'antiga parada final del 6 a l'avinguda de Can Roqueta. S'informarà a tot 
l'eix 4-44, així com als interiors dels busos i es modificaran els horaris de sortida del 
Poblenou, per ajustar-los als 2 minuts que necessita per fer la volta. Així mateix 
s'actualitzarà la informació a la web de Tus, APP i nosaltres a la web municipal. 
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També informar sobre els nous contenidors de la recollida d’oli vegetal. L’Ajuntament de 
Sabadell  instal·larà al carrer 15 contenidors per a la recollida de l’oli vegetal. Es tracta 
d’uns nous contenidors metàl·lics de color taronja, que permet que es pugui dipositar 
aquest residus dins d’un envàs de plàstic tancat. Aquest nou sistema és més còmode i 
net i evita vessaments del residu en la maniobra de traspàs.  Al barri de Torre-romeu 
s’ha instal·lat al costat del mercat municipal. 
 
 

7. Torn obert de paraules 
 
El Sr. Houcine Karazi El Hach, vocal entitats culturals  pregunta com s’ha de fer per 
poder sol·licitar el camp de futbol del Tibidabo. Se li comunica que l'ús preferent el té 
l'entitat concessionària, però en funció del que sol·licitin mirem de gestionar-ho a través 
del propi UD Tibidabo Torre Romeu 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu comenta que el barri està molt brut. També 
ens comunica que s’està repartint una informació per tot Sabadell sobre la recollida 
gratuïta de trastos vells.  
També comenta que nota millora sobre el tema dels gossos gràcies a la campanya que 
ha dut a terme l’Ajuntament de Sabadell. 
 
El Sr. Barea aprofita per informar que fins la setmana passada han anat de paisà 
policies municipals per tal de informar i si era necessari sancionar. S’han fet 1028 
informes, 34 ho tenien tot correcta, 23 el gos estava sense lligar i 44 s’ha sancionat per 
no recollir excrements. 
També informa que molts no estaven censats. El cost per censar-ho és de 23 €. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu pregunta si se sap si tancarà el CAP del 
Poblenou. També es queixa sobre la falta de llum al passeig Pedro Martínez i el pg. de 
Loja. 
 
El Sr. Barea diu que a data d’avui no se sap si tancarà. El que si se sap és que la resta 
de Caps estaran oberts durant el mes d’agost. 
 

 
I sense més temes a tractar, la presidenta d’aquest ple, la Sra. Ana Carrasco dóna les gràcies 
als assistents i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 

  El secretari delegat Vist i plau  
La presidenta 

 
 
 


